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SLOVO STAROSTY OBCE 

 

Váţení občané, 

opět po roce se k Vám dostává vydání místního zpravodaje a mým 

úkolem je krátce zhodnotit hospodaření naší obce. 

Největší investicí obecního úřadu bylo statické zajištění 

ujetého svahu pod hřbitovem, vzniklé v důsledku povodní v roce 

2010. Práce byly započaty v měsíci srpnu a ukončeny byly 30. 11. 

2011. V měsíci prosinci proběhne kolaudace celého projektu. Na tuto 

akci obec obdrţela dotaci z Ministerstva pro místní rozvoj ve výši 

5.220.381,- Kč, která pokrývala 90% financování akce. Zbývajících 

10% tj. 580.043,- Kč uhradila obec ze svého rozpočtu.  

Další větší akcí bylo odbahnění dvou místních mostů po 

zmiňované povodni a oprava místní komunikace u plynostanice směr 

na Kojátky. Finanční náklady na odbahnění a vybudování nové cesty 

přesáhli částku 400 tis. Kč. Na tyto náklady obec podala ţádost o 

dataci z Fondu solidarity Evropské unie. Pokud Evropská komise 

rozhodne, ţe doloţené doklady splňují veškerá kritéria čerpání, 

peníze obec obdrţí v roce 2012. 

Také bych měl k problematice povodní zmínit, ţe v průběhu roku se 

uskutečnilo několik jednání se správci toku Hvězdlička o úpravě 

koryta. V dnešní době je jiţ vypracován projekt, kdy by se mělo začít 

s úpravou koryta od splavu u fotbalového hřiště po konec obce. 

Úpravy by měly být provedeny v průběhu příštího roku.  

Stále také probíhá výkup části pozemků kolem hřbitovní zdi. 

Pozemky se vykupují z důvodu plánované opravy hřbitovní zdi, kdy 

je potřeba zprůjezdnit prostor pro stavební techniku. Celkově se 

jedná o výkup 707 m
2
 od 10 vlastníků. 

Za spoluúčasti Svazku obcí Mezihoří jsme také investovali do 

bezpečnosti v naší obci, kdy byly namontovány ukazatele rychlosti, 

které by měli upozorňovat řidiče na dodrţování předepsané rychlosti.  

V mateřské školce jako naší příspěvkové organizaci byla na 

základě doporučení Hygienické kontroly dovybavena školní kuchyně 

chybějícími nerezovými skříňkami a dětské toalety byly dovybaveny 
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oddělovacími panely. Byl schválen i nákup nových stolků a ţidliček 

do školní jídelny. 

Z dalších prací, které obec prováděla, převáţně svépomocí 

vlastními pracovníky, bylo opravení obecního bytu v MŠ, kdy bylo 

odstraněno mokré zdivo a opravena vodoinstalace. V rodinném domě 

v Rošťoutkách, který je ve vlastnictví obce, byla opravena 

elektroinstalace a koupelna. Dále se vyčistila cesta za starou 

hospodou do vinohradů, prořezal se a upravil svah pod Mlýnskou 

ulicí. Samozřejmě je také celoročně prováděna běţná údrţba a úklid 

chodníků, cest, sečení trávy, v zimě úklid sněhu a posyp. V této 

souvislosti vyuţíváme moţnost zaměstnávat prostřednictvím Úřadu 

práce pracovníky na tzv. veřejně prospěšné práce.  

Na příští rok plánujeme úpravu veřejné zeleně kolem kostela, 

výsadbu nově vzniklého prostranství v parku pod hřbitovem, opravu 

střechy na přístavbě mateřské školy. Z větších akcí, které 

samozřejmě závisí na finančních moţnostech obce, plánujeme 

rekonstrukci celé budovy staré hospody. V dnešní době je jiţ zadána 

projektová dokumentace k celé realizaci, ale chtěl bych podotknout, 

ţe je to běh na dlouhou trať. V příštím roce bychom měli dořešit i 

projekt na kompostéry pro občany, který nám byl v prvním 

výběrovém kole zamítnut.  

Nesmím také zapomenout na podporu kulturních                     

a společenských akcí, kdy se obec účastní buď finančně či 

bezplatným pronájmem obecního majetku. 

 

Závěrem mi dovolte, abych jménem zastupitelstva                     

i jménem svým poděkoval všem, kteří se jakoukoli činností zapojili 

do ţivota obce. Také chci poděkovat místním sloţkám za dosavadní 

kladnou spolupráci.  

Přejeme Vám všem příjemné a klidné proţití svátků 

vánočních a do nového roku 2012 hodně zdraví, štěstí, spokojenosti a 

osobních úspěchů. 

        

   Miroslav Přikryl, starosta obce 
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SLOVO DUCHOVNÍHO SPRÁVCE FARNOSTI 

 

Drazí spoluobčané! 

Opět se nám blíţí konec kalendářního roku a s ním příleţitost 

ohlednout se zpět za tím, co jsme v něm proţili. Díky za kaţdou 

chvíli společně strávenou, za kaţdý pozdrav, úsměv, podání ruky!  

V našem farním týmu došlo letos k výrazným personálním 

změnám, a tak mi dovolte je zde připomenout. Po deseti letech 

obětavé sluţby odešel z našich farností P. Josef Maincl, administrátor 

farností Brankovice, Chvalkovice a Hvězdlice a moderátor 

milonického týmu. Otci Josefovi vděčíme nejen za sluţbu duchovní, 

ale také za stovky odpracovaných hodin při opravách naší fary a 

okolí. Také vzorně poloţená dlaţba před kostelem je jeho dílem. 

Otec Josef vţdy oplýval výbornými nápady a moudrou radou. A také 

humorem! Přejeme mu, aby své dary od Boha, které umí tak dobře 

rozvíjet, zúročil i v Telči, kde je od léta ustanoven děkanem. Druhou 

významnou událostí je to, ţe P. Miroslav Slavíček ukončil v Římě 

prezenční studium a nastoupil do farností po otci Josefovi. Stal se 

brankovickým farářem, čímţ přestal být milonickým kaplanem. 

Ačkoliv zatím bydlí v Milonicích, bude se uţ brzy stěhovat do 

opravené fary v Brankovicích, kterou mu připravili tamní farníci 

obětavou prací mnoha brigádnických hodin. Otec Miroslav zůstává 

dálkově římským studentem a krom duchovní správy farností ještě 

soudcem diecézního církevního soudu v Brně. I jemu přejeme 

hojnost Boţího poţehnání a dostatek sil pro nelehkou sluţbu! 

Nejvýznamnější událostí tohoto roku byla návštěva pana 

kardinála Miloslava Vlka jako hlavního hosta letošní 15. Zahradní 

slavnosti. Byl to uţ pátý rok (5 let po sobě), co do našeho farního 

týmu zavítal biskup… Pan kardinál slouţil nedělní mši svatou na 

pódiu na farní zahradě a po ní se s ním uskutečnil krátký rozhovor. 

V sobotu předtím nám na Zahradní slavnosti zakoncertoval 

Hradišťan - z důvodu nepřízně počasí nikoliv na zahradě, ale 

v kostele. Do kostela se nám tehdy vtěsnalo 330 lidí, a kdo se 

koncertu zúčastnil, dá mi jistě za pravdu, ţe atmosféra byla moc 
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pěkná! I nedělní účast návštěvníků zahrady byla jako vţdy hojná a 

sváteční. 

Letošní farní pouť směřovala poslední květnovou neděli do 

Olomouce a na Svatý Kopeček. Po dopolední mši svaté v bazilice na 

Kopečku jsme se přesunuli do „hanácké metropole“ a po obědovém 

rozchodu navštívili postupně arcibiskupský palác, katedrálu, 

muzeum a nakonec kněţský seminář, kde se připravují na duchovní 

sluţbu mladí bohoslovci.  

Také jsme pokročili v přípravách restaurování varhan. 

Bohuţel se nepodařilo započít práce jiţ letos, jak bylo původně 

v plánu, ale pokračuje se v jednání. Jiţ byla vybrána firma, která 

opravu provede, ale nyní je třeba sehnat zbývající potřebou částku. 

Oprava schválená odborníky je totiţ vyčíslena na 700 tis. Kč a jako 

farnost máme našetřeno lehce přes 400 tis. Kč. Potřebnou částku se 

nyní pokusíme sehnat z evropských dotací. V kostele došlo také 

k mírné „terénní“ úpravě prostoru presbytáře (kněţiště) – k zacelení 

roviny mezi svatostánkem a oltářem. 

Co se týká oprav fary, byly dokončeny zednické práce 

v přízemí, nainstalovány dveře do místností a poloţena izolace, 

svrchní betony a dlaţba na chodbě a v sále. Do dílny je ze zahrady 

teď samostatný vchod. Nyní zbývá vymalovat a vybavit sál, aby 

mohl slouţit k farním aktivitám. Sluţbu farního hospodaře přijal p. 

Pavel Handl z Uhřice.  

Velkým problémem zůstává stav farního mlatu a dalších 

hospodářských budov. Střechy jsou poškozené, do budov zatíká a 

jakékoliv řešení stávající situace je pro nás velmi finančně náročné… 

Letos na podzim byla po čtyřech letech zvolena nová farní 

rada a po pěti letech nová ekonomická rada. Farní rada je 

společenstvím ve farnosti, které faráři pomáhá v pastorační činnosti. 

Pomáhá mu radou i účinnou pomocí a má koordinovat aktivní 

zapojení také ostatních farníků do farního ţivota. Ekonomická rada 

se pak spolu s farářem podílí na hospodaření s majetkem farnosti a 

sleduje materiální chod. 
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Letošním rokem pokračujeme v přípravách na velké 

cyrilometodějské jubileum roku 2013. Letošní rok je věnován 

svátosti křtu a ten příští svátosti biřmování.  

Přeji Vám, milí Miloničtí, ať se Vám dobro a pokoj Vánoc 

přehoupne i přes Silvestra a zůstává s Vámi po celý příští rok! Těším 

se na setkání s Vámi u Ţivého Betléma, kam Vás také srdečně zvu! 

    

Váš   P. Mgr. Pavel Lacina, farář 

 

 

MATEŘSKÁ ŠKOLA MILONICE 

 

Činnosti během celého školního roku se odvíjejí od školního 

vzdělávacího programu, se kterým pracujeme jiţ  několik let. Řízené 

činnosti pedagogem probíhají v průběhu celého dne formou 

individuální, skupinové či kolektivní práce učitelek s dětmi 

s ohledem na jejich potřeby a zájmy. 

V rámci zdraví jsme kaţdoročně jezdily společně se základní 

a mateřskou školou v Nesovicích na plavecký výcvik do Vyškova. 

V letošním roce místo plaveckého výcviku jezdíme do solné jeskyně 

do Vyškova. Děti si zde pro dobu 45minut hrají, zpívají i odpočívají. 

Říká se, ţe hodina pobytu v solné jeskyni s obsahem soli z Mrtvého 

moře je srovnatelná s třídenním pobytem u moře. Pobyt v této 

jeskyni je moţno brát jako doplňkovou léčbu zejména u chorob 

dýchacích cest a alergií, která se u dětí vyskytují dost často hlavně 

v období podzimu       a zimy. 

Za pohádkou nemusíme nikam jezdit. Pohádka jezdí za námi 

do školky. Děti jiţ viděly hrát maňásky, dřevěné loutky      a také 

dospělé herce. Dále se seznámily s hudebními nástroji, s hudbou 

klasickou i moderní na výchovném koncertu v Nesovicích. 

Mezi nejlepší akce tradičně patří besídky pro rodiče pořádané 

tradičně ke Dni matek a k vánocům. 

Právě nyní nastává období krátkých dnů a dlouhých nocí, kdy 

příroda se ukládá ke spánku a my zapalujeme adventní svíčky jednu 

po druhé a hledáme cesty ke svým nejbliţším. Tak   i naše děti 
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v mateřské škole proţívají čas adventu ve znamení tradic a lidových 

zvyků. Přichází období čertů, Mikuláše i andělů a děti si připravují 

básničky a písničky, aby předvedly, co se všechno naučily. 

I v tomto roce připravujeme pro rodiče vánoční besídku 

s obsahem vánočních koled, písní, básní a tanečků. Děti rodiče 

obdarují i malým dárečkem. Děti za odměnu najdou po stromečkem 

nejen hračky a stavebnice, ale letos i nové stolečky, ţidličky a další 

nábytek, takţe budou mít jednu třídu celou novou a moderně 

zařízenou. 

Snahou všech zaměstnanců mateřské školy je vytvořit dětem 

příjemné, přátelské a tvořivé prostředí. K tomu aby byly děti 

spokojené patří i starost o dobré jídlo. Příprava svačinek, pomazánek 

i obědů musí splňovat určité normy a limity pro předškolní děti. 

Kaţdý měsíc se vypočítává tzv. spotřební koš, který pravidelně 

kontroluje a vyhodnocuje hygienická stanice. 

Spotřební koš je vypočtena spotřeba jednotlivých potravin 

v procentech za měsíc. Sleduje se mnoţství spotřebovaného masa, 

brambor, mléka a mléčných výrobků, ovoce a zeleniny, tuků, cukrů, 

ryb, vajec a luštěnin. Velký důraz je kladen na mnoţství 

spotřebovaného ovoce a zeleniny a tuků a cukru. Velmi nám 

pomáhají rodiče a občané obce, kteří nám ovoce a zeleninu  ze svých 

zahrádek darují do školní jídelny. Za ušetřené peníze za darované 

ovoce a zeleninu můţeme dětem uvařit hodnotnější oběd. 

V tomto roce nám pomáhaly svými dary ovoce a zeleniny: 

obecní úřad, pan Šustek a paní Veselá. Obecní úřad nám daroval 

1 200kg jablek; pan Šustek daroval 400kg brambor, 8kg česneku, 

40kg cibule, 30kg mrkve, 15kg petrţele, 15kg okurek, 10kg rajčat, 

5kg jahod; paní Veselá z Uhřic darovala 40kg jablek. Za všechny 

dary moc děkujeme. 

Blíţí se konec roku, hodiny odbíjejí poslední minuty starého 

roku. Děkujeme vám všem za přízeň, podporu a pomoc při zajištění 

provozu mateřské školy v tomto roce. Přejeme vám krásné proţití 

svátků vánočních a hodně zdraví, štěstí a spokojenosti v novém roce.  

                                                  

Děti a zaměstnanci mateřské školy 
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ZPRÁVA O ČINNOSTI MS MILONICE - UHŘICE 

 

V letošním roce oslavilo naše MS výročí 20 let od svého 

zaloţení. Toto jubileum jsme si připomněli na výroční členské schůzi 

pořádané v únoru, kde jsme zhodnotili uplynulé období, vzpomněli 

mysliveckých druhů, kteří jiţ naše řady opustili, prošli jsme výsledky 

naší práce a stanovili úkoly, kterým bychom se měli věnovat 

v dalších letech naší činnosti 

V tomto roce jsme se věnovali jiţ zavedeným:  

V březnu a dubnu to byli seznamovací a zkouškové střelby 

adeptů, které vţdy pořádáme ve spolupráci s OMS Vyškov. V červnu 

to bylo „přátelské posezení se střelbou na asfaltové terče“, které se 

jiţ tradičně těší velké oblibě jak u myslivců, tak i u občanů obou 

našich obcí. V srpnu to pak byly „střelby o pohár MS“ který jiţ po 

několikáté získal náš myslivecký hospodář p. Miroslav Přikryl. I na 

této akci byla hojná účast myslivců i občanů, kteří se k nám rádi 

vrací. 

V září a říjnu jsme opět pořádali 4x společnou čekanou na 

kachny pro naše členy a pozvané hosty. I kdyţ je kachen na rybníku 

vţdy dostatek, odlov byl zase poněkud slabší. Ovšem na dobré 

pohodě lovců ani hostů se to nijak nepodepsalo a vţdy jsme se 

rozcházeli v dobré náladě. 

V říjnu jsme se sešli na prvním honu na zvěř drobnou 

v Rozčoutkách, kde jsme lovili baţanty.  

V listopadu byl hon v Milonicích, který je jiţ tradičně spojen 

s průvodem myslivců obcí a večer s pořádáním „poslední leče“ 

s hudbou, v sále staré hospody. Tato se letos opět setkala s velmi 

kladnými ohlasy veřejnosti, také proto, ţe bylo připraveno bohaté 

občerstvení specialitami ze zvěřiny. Tady je nutné zvlášť poděkovat 

všem, kteří nám pomohli jak s přípravou sálu, tak s občerstvením a 

obsluhou, a s přípravou zdárného průběhu této náročné akce. 

V prosinci se uskuteční ještě hon v Uhřicích. Tohoto se jiţ 

několik let účastní velké mnoţtví pozvaných hostů a honců. Hon se 

koná tradičně 26.12. a je tedy vítaným zpestřením svátků vánočních. 
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V září letošního roku naše MS potkala jedna velmi smutná 

událost. Navţdy nás opustil jeden ze zakládajících členů MS, bývalý 

dlouholetý myslivecký hospodář a kamarád s velkým mysliveckým 

srdcem p. Ladislav Ševčík st. Všichni naši členové ho společně 

s mnoha ostatními doprovodily na jeho myslivecké cestě poslední. 

Čest jeho památce. 

Během celého roku se naši členové aktivně podíleli na práci 

ve sdruţení. Ať uţ to byla největší akce letošního roku – výměna 

střechy na naší chatě, nebo oprava mysliveckých a přikrmovacích 

zařízení, údrţba areálu chaty MS a také odlov spárkaté zvěře. Jako 

velký úspěch povaţujeme ulovení tří kusů zvěře jelení a pěti kusů 

zvěře černé. Tato zvěř je velmi ostraţitá, a proto lovcům patří 

náleţité uznání. 

Závěrem mi dovolte, abych vyjádřil poděkování všem, a to 

jak našim členům, tak i přátelům myslivosti a ostatním občanům 

obou našich obcí, kteří nám nezjištně pomáhali v naší práci. Děkuji 

také všem, kteří naše MS podporují třeba svou účastí na našich 

akcích a přispívají tak k propagaci myslivosti, zvyků a mysliveckých 

tradic. 

Jménem celého MS Milonice – Uhřice bych vám všem chtěl 

popřát krásné proţití svátků vánočních. V novém roce 2012  hodně 

zdraví, štěstí a úspěchů v osobním i pracovním ţivotě a nám 

myslivcům hodně sil a odhodlání do další práce….„LOVU ZDAR“ 

                                                

  Za výbor MS Milonice – Uhřice 

                                                                     Fryč Jiří  -  jednatel          
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ZPRÁVA O ČINNOSTI SDH 

 

Váţení spoluobčané, bratři a sestry hasiči, 

tak jako kaţdý rok, tak i letos jsme začali výroční schůzí, která se 

konala 2. 1. 2011 ve 14:00 na kavárně v Milonicích. Zúčastnilo se 39 

členů SDH Milonice a 14 hostů. Dne 5. 3. jsme pořádali tradiční 

ostatky. Zúčastnilo se 22 masek a maškar. Večer se pak konala na 

Staré hospodě ostatková zábava, kde stejně jak při průvodu hrála 

k tanci a poslechu kapela Voděnka z Kozlan.  

Jen co skončili ostatky, tak jsme se pustili do příprav oslav 

115. Výročí zaloţení sboru. Ty se konali o víkendu 24. 6. – 26. 6. 

2011. V pátek jsme měli výroční schůzi, které se zúčastnili všichni 

členové SDH Milonice, zástupci jednotlivých SDH okrsku a zástupci 

okresního výboru. Při schůzi byla některým členům sboru předána 

vyznamenání za činnost a za zásluhy. Starostou obce Milonice, nám 

byl předán nový prapor. (Na čelní straně praporu jsou na modrém 

podkladu znak hasičstva s erbem obce Milonice a nápis SBOR 

DOBROVOLNÝCH HASIČŮ MILONICE ZAL. 1896. Na rubové 

straně je na ţlutém podkladu obraz sv. Floriána a nápis BOHU KU 

CTI, LIDU KU POMOCI, VLASTI KU PROSPĚCHU). V pátek 

večer se pak konala na malém hřišti rocková noc, kde hrála kapela 

POKROCK Bučovice. Sobotní oslavy jsme začali vyhlášením 

poplachu ve 12:00, sjelo se 6 zásahových jednotek okrsku a SDH 

Archlebov. Byla napojena cesta dálkové dopravy vody (délka 750 m) 

vedoucí od přehrazení potoka u parketu přes Hrubou stranu aţ 

k malému hřišti, kde hořel dřevěný domek. Cesta byla spojena za 15 

min a uţ do 18 minut od vyhlášení poplachu, se podařilo domek 

uhasit. Od 13:30 byla na malém hřišti ukázka zásahu historickou i 

novou technikou. Perličkou slavnostního odpoledne byla ukázka 

hasičského útoku ţen a dívek. Naše druţstvo se umístilo na prvním 

místě. Večer se na parketě konala taneční zábava, hrála kapela 

Voděnka z Kozlan. V neděli jsme šli v průvodu s kapelou Voděnka, 

starosty obcí farnosti s prapory a zástupci SDH Uhřice, Hvězdlice a 

Nevojice s vlastními prapory do kostela na hodovou mši svatou. 

V průvodu šlo 69 uniformovaných hasičů.  Při hodové mši byl 
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poţehnán nový prapor SDH a předána k praporu stuha s nápisem 

PRAPOR VYSVĚCEN 26. 6. 2011, OBEC MILONICE. Po mši 

jsme se průvodem vydali na hřbitov a k pomníku padlých, kdy při 

státní Hymně byli poloţeny věnce. Průvod se poté odebral na parket, 

kde jsme oslavy zakončili společným obědem. 

V srpnu jsme pro členy sboru pořádali přátelské posezení na 

Myslivecké chatě. Na jaře a na podzim jsme provedli sběr ţelezného 

šrotu. Rovněţ jsme na podzim pomohli se sběrem nebezpečného 

odpadu. Během roku se kaţdý měsíc scházíme v rekonstruované 

hasičce. Činnost protipoţární a protipovodňová letos spočívala 

v nácviku různých druhů útoku, údrţbě a opravách hasičské techniky 

a vybavení. 

Jménem Sboru dobrovolných hasičů bychom chtěli 

poděkovat všem ochotným občanům za přízeň a pomoc při naší 

činnosti. Dále chceme poděkovat obecnímu úřadu Milonice a všem 

sponzorům za finanční a materiální výpomoc. Také chceme 

poděkovat všem sloţkám za dosavadní spolupráci a v neposlední 

řadě farnímu týmu Milonice za propůjčku stanů, stolů lávek a 

ostatního vybavení, bez kterého bychom naše oslavy těţko 

uskutečnily. Závěrem Vám všem chceme popřát příjemné a pokojné 

proţití Vánočních svátků a do Nového roku pevné zdraví, 

spokojenost a mnoho osobních úspěchů. 

 

  Výbor Sboru dobrovolných hasičů Milonice 
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ZPRÁVA O ČINNOSTI TJ SOKOL MILONICE – UHŘICE  

oddíl kopané 

 

              Jaro 2011, tedy druhá polovina ročníku 2010/2011  byla ve 

znamení kolísavých výsledků. Z 12 utkání naše muţstvo 6 x vyhrálo, 

1 x remizovalo a 5 x prohrálo. Celkové umístění v ročníku 

2010/2011 ve  IV.tř.sk.A  bylo  4.místo a zisk 19 bodů. Nejlépe na 

jaře střílel David Vaněk, který dal 7 branek, Tomáš Jabůrek se trefil 

5x a Jiří Rybnikář  4x.  Vzhledem k podmínkám, které naše muţstvo 

má, vyhodnotil výbor oddílu sezonu 2010/2011 jako velmi úspěšnou. 

Není tajemstvím, ţe naši hráči v průběhu týdne z pracovních, 

studijních i jiných důvodů netrénují a prakticky se vidí aţ při 

mistrovském utkání.   

Velkou událostí byly oslavy 50. výročí zaloţení oddílu 

kopané TJ Sokol Milonice – Uhřice.  K tomuto výročí byl dne 

16.července 2011  uspořádán fotbalový turnaj. Zahájení bylo ve 

znamení předání čestných uznání za podíl na rozvoji kopané 

bývalým hráčům a činovníkům naší TJ. V turnaji zvítězilo naše 

muţstvo, které ve finále porazilo Bohdalice 3:1.  Třetí skončilo 

muţstvo Brankovic a čtvrté Nesovic. Byla to úspěšná společensko-

sportovní akce a srdečné setkání bývalých hráčů a příznivců naší 

kopané. Poděkování za krásný záţitek patří OU Milonice, OU 

Uhřice, členům výboru kopané a všem zainteresovaným, kteří se 

podíleli na přípravě a organizaci turnaje. Dále všem kdo přispěli do 

bohaté tomboly hodnotnými věcnými cenami. 

V průběhu letní přípravy na nový ročník 2011/2012 pracoval 

výbor oddílu především na doplnění kádru muţstva a provedení 

nutných úprav  v  kabinách. Muţstvo doplnil brankař Jakub Svoboda 

a Marek Heichel, dále hráči Radek Klimeš, Roman Petr a Andrej 

Stejskal. Na tři utkání se vrátil z hostování Luboš  Minks, který opět 

odešel hostovat do Křiţanovic.  

Podzim se nám nevydařil podle našich představ a plánů. 

Hlavní příčina byla ve velkém mnoţství zraněných a nemocných 

hráčů. Víc jak polovinu utkání nehrál nejlepší střelec jara David 

Vaněk, dále chyběl několik utkání Tomáš Jabůrek, Jiří Rybnikář, 
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Kamil Soukal, Jiří Jelínek a Jaroslav Jeřábek. Příslibem byly výborné 

výkony mladých hráčů, především brankaře Jakuba Svobody a 

Lukáše Kuţílka hrajícího střídavě v obraně i v záloze  
 

Tabulka podzimní části soutěţe IV.tř.skupiny A.   

1.Švábenice B 12 11 0 1 61:10 33b                                                              

2.Bohdalice B 12 11 0 1 52:17 33b                                                                                      

3.Dědice  B 12 7 1 4 44:18 22b                                                                                

4.Hoštice  B 12 6 1 5 35:29 19b                                                                         

5.Ivanovice B 12 6 1 5 32:34 19b                                                                         

6.Pačlavice B 12 5 2 5 33:31 17b                                                                    

7.Brankovice B 12 5 0 7 34:56 15b                                                                            

8.Milonice    12 4 2 6 28:33 14b                                                                 

9.Chvalkovice B 11 4 1 6 24:30 13b                                                                                   

10.Krouţek B 12 2 3 7 20:32 9b                                                                         

11.Opatovice B 11 3 0 8 23:56 9b                                                                           

12.Jeţkovice   12 1 1 10 13:53 4b           
 

Díky finanční a materielní pomoci OU Uhřice, OU Milonice                     

a dalších našich příznivců, kteří také přispěli finančně a materielně, 

byly poloţeny v průběhu podzimních měsíců  nové podlahy 

v kabinách (izolace, beton, dlaţba). Zbývá dodělat koupelnu, která je 

také v havarijním stavu a chtěli bychom ji zrenovovat v jarních 

měsících.  Velkou práci na kabinách odvedli ve volném čase hráči 

Michal Pokuta, Jiří Rybnikář, Roman Petrů, Lukáš Kuţílek a členové 

výboru kopané. Pan Rostislav Sedlář vyhotovil přívod vody do 

místnosti na občerstvení.  Před zahájením podzimních zápasů byl 

zakoupen křovinořez k úpravě prostorů kolem potoka, kterou provádí 

pravidelně Jiří Rybnikář. 

Za pomoc při přípravě a zabezpečení všech utkání děkuje 

výbor oddílu především paní Josefce Rybnikářové, Katce Lipenské, 

Janu Sádlíkovi, Antonínu Doupovcovi, Vítězslavu Pohanělovi, 

Milanu Láničkovi, Petru Kremrovi, Františku Jeřábkovi, Patriku 

Skladanému, Radku Klimešovi ml., Milanu Kuricovi a všem, kteří 

pomáhají oddílu kopané v jeho činnosti.  

Do nového roku 2012 přejeme hráčům, členům TJ a všem 

občanům hodně zdraví, štěstí a spokojenosti. 

 

Za výbor oddílu kopané - Pavel Jeřábek 
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ŠIPKAŘI SEDMIČKA 

 

Váţení spoluobčané, 

 

rok se sešel s rokem, Vy opět drţíte v rukou Zpravodaj a 

prostřednictvím mého příspěvku máte moţnost seznámit se 

s činnostmi našeho šipkového klubu.  

Jak uţ to, nejen ve světě sportu, bývá – „Jednou si dole, 

jednou nahoře“. Zatímco v sezoně 2009/2010 jsme vybojovali přesný 

střed tabulky, tak v sezoně 2010/2011 nás bohuţel dělily pouhé dvě 

příčky od pomyslného dna. Člověk se však nemá „patlat“ 

v minulosti, ale hledět do budoucnosti. Máme tu sezonu novou, kde 

se s mírným kolísáním drţíme v polovině tabulky. 

 Jak je jiţ pro nás typické, tak mezisezonové období 

vyplňujeme nejrůznějšími turnaji. 

První z nich byl „Turnaj dvojic“, který okořenili svou přítomností 

také hráči z Vyškova. 

Druhý, tzv. „Miloňská letní minitour“, byl šňůrou čtyř dílčích turnajů 

s bodovaným pořadím a vítězem se stal hráč s nejvyšším součtem 

těchto bodů. 

Třetí a závěrečný, „Letní pavouk“, byl organizován formou 

tzv. pavouka, jak uţ sám název vypovídá. Zatímco předchozí turnaje 

byly sehrány systémem kaţdý s kaţdým, pavouk je výchozím 

modelem všech regionálních i republikových turnajů a má jistá 

specifika a samozřejmě i svá kouzla (více na www.sipky.org). 

Plakáty všech výše uvedených akcí byly dostatečnou dobu vyvěšeny 

a zváni byli i neligoví, sváteční šipkaři. Proto nás velmi mrzela jen 

slabá účast těchto hráčů. 

Za zmínku také stojí fakt, ţe členové klubu pravidelně měří 

síly s regionální šipkařskou elitou na turnajích v Brně či Vyškově. 

Doposud se nestalo, aby alespoň jeden z nich neokupoval příčky 

první desítky, ne-li pětky. 

Z hlediska hospodaření máme k dispozici pouze finance 

vybrané z našich řad formou pokut, tzv. asfaltů. Jsme proto vděčni za 

http://www.sipky.org/
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spolupráci se sponzory – p. Habáněm a p. Paškou – kterým patří 

velký dík. 

Na závěr bych chtěla poděkovat všem hráčům za vzorný přístup a 

nadšení pro hru a taktéţ jejich rodinným příslušníkům za toleranci a 

podporu. 

Vám, váţení spoluobčané, přeji za celý ŠK do nového roku mnoho 

zdraví, štěstí a pohody!  

Za ŠK Sedmička Milonice - Michaela Lipenská 
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SPOLEČENSKÁ KRONIKA 

 

 

Váţení spoluobčané, vzhledem k novým legislativním nařízením 

ohledně zveřejňování osobních údajů o občanech obce, jsme nuceni 

Vám podat jen omezené informace. Zveřejňování jmen a ostatních 

údajů lze pouze s písemným povolením zveřejňované osoby. 

Dne 26.2. jsme přivítali v mateřské školce nové občánky. Akce se 

zúčastnilo 5 dětí s rodiči a rodinnými příslušníky. 

 

Počet narozených dětí: 2 

 

Počet svateb: 1 

 

Počet pohřbů: 2  
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PŘEHLED KULTURNÍCH A SPOLEČENSKÝCH AKCÍ 

POŘÁDANÝCH V LETOŠNÍM ROCE V OBCI 

 

AKCE DATUM ORGANIZÁTOR 

 

Pyţamový bál   5. 2.  OÚ 

 

Tradiční ostatky   5. 3.  SDH 

 

Dětský maškarní ples   27. 3.  OÚ 

 

Probouzení broučků   20. 5.  OÚ 

 

Otevřená zahrada  4.-7. 6.  FT 

 

115. výročí zaloţení SDH    24. - 26. 6.  SDH 

 

50. výročí zaloţení Sokola   16. 7.  Sokol 

 

Zahradní slavnost   26. – 28. 8.  FT 

 

Drakyjáda      24. 9.  OÚ 

 

Uspávání broučků   22. 10.  OÚ 

 

Poslední leč   26. 11.  MS 

 

Rozsvícení vánočního stromu   3. 12.  OÚ 

 

Ţivý Betlém   25. 12.  FT 

 

 

Vysvětlivky: OÚ – Obecní úřad, SDH – Sbor dobrovolných hasičů, 

FT – Farní tým, MS – Myslivecké sdruţení 
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FOTOGALERIE 

Pyţamový bál 

 
Pyţamový bál 
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Ostatky – společné foto 

 
Ostatky – střílení medvěda na stromě 
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Ţehnání praporu SDH Milonice 

 
Milonští „profesionální“ hasiči 
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MŠ u lesa 

 
MŠ na hasičce 
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Dětský den                                

 
Drakyjáda 
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Rozsvícení vánočního stromu – Mikulášská nadílka 

 
Rozsvícení vánočního stromu – jarmark 
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Rozsvícení vánočního stromu – výstava betlémů 

 
Výstavba opěrné zdi pod hřbitovem 
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Odbahnění mostů a úprava vtoku a výtoku 

 
Oprava místní komunikace u plynostanice 

 
 


